

Addendum / Addenda

No./N°

1

Project Description / Description de projet		
<p>Instruments for Measuring and Recording Temperature and CO2</p> <p>Instruments de mesure et de consignation de température et du CO2</p>		
Solicitation No./ N° de sollicitation	Departmental Representative / Représentant Ministériel	Date
23-58062	Stéphane Lajoie, stephane.lajoie@nrc-cnrc.gc.ca	August 24, 2023
Notice:		Avis:
This Addendum form part of the tender documents and all conditions shall apply and be read in conjunction with the RFP.		Cet Addenda fait partie intégrale des dossiers d'appel d'offres; toutes les conditions énoncées doivent être lues et appliquées en conjonction avec la DDP.

*Le français suit

Amendment

Annex A, under Article 3.0 Technical Specification, DELETE sub-article 3.1 and REPLACE with the following:

3.0 Technical Specification

3.1 The logger must have integrated, replaceable batteries, with the option to power operations by outlet. The logger must have a minimum operational lifespan of 6 months on a maximum charge corresponding to 5-minute sampling intervals.

Modification

Annexe A, sous l'article 3.0 Spécifications techniques, SUPPRIMER le sous-article 3.1 et le REMPLACER par ce qui suit :

3.0 Spécifications techniques

3.1 L'enregistreur doit être doté de batteries intégrées et remplaçables, avec la possibilité d'alimenter les opérations par une prise de courant. L'enregistreur doit avoir une durée de vie opérationnelle minimale de 6 mois avec une charge maximale correspondant à des intervalles d'échantillonnage de 5 minutes.